
بیاتی در نطق میان دستور:
صدر و السودانی بابت استفاده  از 
»خلیج عربی« عذرخواهی کنند

نماینده تفرش، آشتیان و فراهان در مجلس با اشاره 
به استفاده مقامات عراق از عبارت خلیج عربی گفت: 
توصیه می کنم مقتدی صدر و محمد شیاع السودانی 
برای رضایتمندی مردم عراق و ایران که ید واحد هستند، 
عذرخواهی کنند و باعث اختلاف نباشند. به گزارش ایلنا، 
ولی الله بیاتی در نطق پیش از دستور جلسه علنی دیروز 
مجلس افزود: ما اینگونه اظهارات را که مغایر با منافع دو 

ملت است، محکوم می کنیم.
    

یک وکیل دادگستری: 
قاتل مرحوم عجمیان مشخص 
نیست، باید دیه پرداخت می شد

محسن برهانی، وکیل دادگستری، دکترای حقوق 
جزا و جرم شناسی و عضو هیأت علمی دانشگاه تهران 
با اشــاره به اجرای حکم محمدمهدی کرمی و محمد 
حسینی در حساب توئیترش نوشت: »اقدام مرحومان 
محمدمهدی کرمی و سیدمحمد حسینی قتل عمد 
نبود زیرا بیش از بیست نفر به مرحوم عجمیان ضربه 
زدند. کدام ضربه باعث مرگ ایشان شده است؟ مشخص 
نیست. با منتفی شدن استناد، با قتل عمدی مواجهیم 
که قاتلش مشخص نیست فلذا باید دیه پرداخت می شد. 

شاید به همین علت، حکم به قصاص داده نشد.«
    

واکنش آمریکا به اعدام 
محمدمهدی کرمی و محمد حسینی

سخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا درباره ایران 
ادعا کرد: »ما محاکمه ساختگی و اعدام محمد مهدی 

کرمی و محمد حسینی را به شدت محکوم می کنیم. «
به گزارش ایرنا، ند پرایس مدعی شد اجرای احکام 
اعدام به منظور سرکوب اســت. پرایس ادامه داد: ما به 
همکاری با شرکا برای پیگیری پاسخگو کردن ایران در 

قبال این سرکوب بیرحمانه، ادامه می دهیم.
    

حمایت مکرون و مقام های فرانسوی 
از شارلی ابدو 

در حالی که مسئولان وزارت خارجه ایران از مقام های 
فرانسوی خواسته اند اقدام هفته نامه طنز شارلی ابدو را 
محکوم کنند، رئیس جمهور فرانسه و دیگر مقام های 
بلندپایه این کشور از این نشــریه دفاع کردند.  امانوئل 
مکرون، در مراســمی یاد قربانیان حمله تروریستی 
هشت سال پیش شارلی ابدو را گرامی داشت و نوشت: 
»ما هرگز شما را فراموش نمی کنیم.« ریما عبدالملک، 
وزیر فرهنگ فرانسه نیز در این باره گفت: »طنزگویی، 
بی احترامی و ســنت جمهوری خواهــی کاریکاتور 
مطبوعاتی، بخشی از دموکراسی ماست. ما همچنان از 

آنها دفاع می کنیم.«
    

تجمع اعتراضی طلاب 
مقابل سفارت فرانسه در تهران 

جمعی از طلاب قم در مقابل ســفارت فرانسه در 
تهران تجمــع اعتراضی برپا کردند. به گــزارش ایرنا، 
حاضران در این تجمع در اعتراض به اقدام اخیر نشریه 
فرانسوی شارلی ابدو، شــعارهای »مرگ بر اسرائیل و 
مرگ بر انگلیس« و »فرانســه حیا کن دشمنی را رها 
کن« سردادند. در قم هم گروهی از روحانیون و طلاب 

در حمایت از رهبر انقلاب تجمع کردند.
    

محکومیت متهمان بستن جاده های 
جنوب کشور به ۵ تا ۱۰ سال حبس 

رئیس کل دادگستری استان هرمزگان اعلام کرد: 
احکام اولیه 5 تا 10 سال حبس چهار نفر از متهمین که 
در آذرماه امسال با تهدید و تحریک رانندگان به اعتصاب 
دست به اقدامات خرابکارانه زده بودند در محاکم انقلاب 
استان صادر شده است. به گزارش خبرگزاری میزان، 
مجتبی قهرمانی تأکید کرد: پرونده این افراد در خصوص 
ارتباط با ســرویس های معاند و جاسوسی همچنان 
مفتوح است و اتهامات آن ها در دست بررسی است که 

احکام آن متعاقباً اطلاع رسانی خواهد شد.
    

ایران و پاکستان کارگروه مشترک 
نظامی تشکیل می دهند

رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح کشــورمان در 
تماس تلفنی با ارتشبد ساحر شمشــادمیرزا، رئیس 
کمیته مشترک فرماندهان ارتش پاکستان، بر تشکیل 
کارگروه مشترک نظامی بین دو کشور تاکید کرد. به 
گزارش سایت دیده بان ایران؛ سرلشکر باقری در این 
تماس تلفنی با اشاره به روابط حسنه نیروهای مسلح دو 
کشور از گذشته تا امروز، آمادگی کامل نیروهای مسلح 
جمهوری اســلامی ایران در خصوص ایجاد کارگروه 
مشترک نظامی دو کشور را اعلام کرد. ارتشبد ساحر 
شمشــادمیرزا، نیز در این گفت وگو، تسریع در فعال 
شدن کارگروه مشترک نظامی دو کشور را از اولویت های 

ارتش پاکستان دانست. 
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در چند وقت اخیر، به شکلی بی سابقه 
رویکرد سلبی و منفی مقام های آمریکایی 
نسبت به مذاکرات هسته ای با ایران و آینده 
برجام افزایش پیدا کرده است. مقامات 
واشــنگتن با صراحت از عدم در اولویت 
بودن مذاکرات هسته ای سخن به میان 

آورده اند.
به گــزارش فــرارو، در جدیدترین 
اظهارات، »ند پرایس« سخنگوی وزارت 
خارجــه آمریکا بار دیگر اعــلام کرد که 
کشورش دیگر بر احیای برجام متمرکز 
نیست. قبل از این اظهارات نیز ویدئویی 
در شــبکه های اجتماعی منتشر شد که 
نشــان می داد جو بایدن، رئیس جمهور 
آمریــکا، می گوید توافق اتمــی با ایران 
»مُرده«، اما دولــت وی فعلا نمی تواند یا 
نمی خواهد این خبر را اعلام کند. بعد از این 
برخی رسانه های اسرائیلی مدعی شدند 
که آنتونی بلینکــن، وزیر خارجه ایالات 
متحده آمریکا هم در گفتگو با الی کوهن، 
همتای اسرائیلی خود، ارزیابی جو بایدن، 
رئیس جمهوری آمریــکا، درباره »مرگ 

برجام« را تایید کرد.
در چنین وضعیتی این روز ها صحبت 
از در دســتور کار قرار گرفتن »پلن بی« 
از سوی آمریکا در نتیجه شکست برجام 

بسیار به گوش می رسد. در واقع، اکنون 
سخن از برنامه ای به میان می آید که بارها 
مقام های آمریکایی از اجرایی کردن آن 
در صورت شکســت برجام سخن گفته 
اما ابعاد آن همچنان در ابهام باقی مانده 
اســت. از این رو، »فرارو« برای بررســی 
ابعاد احتمالی و نقشه راه دولت بایدن، در 
مواجهه با ایران و برجام، دیدگاه امیرعلی 
ابوالفتح، کارشناس مسائل آمریکا را جویا 
شده است. ســوال مهم  این است که چرا 
کشورهای غربی تا به امروز سراغ مکانیزم 
ماشه نرفته اند و برنامه بایدن برای تهران 
چیســت؟ امیرعلی ابوالفتح در ارتباط با 
رویکرد اخیر مقام های آمریکایی نسبت 
به احیای توافق هسته ای به فرارو می گوید: 
»در ابتدا باید به این نکته اشاره کنم که اصلا 
ایالات متحده عضوی از برجام نیست و 
آن ها در سال ۲01۸ به عنوان کشوری که 
متعهد به این توافق بودند، از برجام خارج و 
از آن عبور کردند؛ بنابراین که حالا مقامات 
این کشــور مدام صحبت از مرگ برجام 
و عدم تمایل به مذاکــرات برای احیای 
برجام می کنند، اصلا موضوعیت ندارد. 
کشوری می تواند از مرگ برجام صحبت 
کند که طی این سال ها به توافق و تعهد 
خود عمل کرده باشد و عضوی از این توافق 

باشد. اظهارات مقامات ایالات متحده در 
خصوص برجــام همانقدر غیرمنطقی و 
بی ربط است که شــما فرض کنید ایران 

درباره »مرگ ناتو« صحبت کند.«
وی افزود: »باید در نظر داشــت که 
برجام بخشی از قطعنامه ۲۲۳1 است که 
طولانی ترین قطعنامه تاریخ سازمان ملل 
تا امروز محسوب می شود؛ لذا تا زمانی که 
این قطعنامه وجود داشته باشد، برجام هم 
وجود خواهد داشت. مگر اینکه کشور ها 
قطعنامه ۲۲۳1 را باطل کنند. این حتی در 
متن قطعنامه هم آمده است که اعتبار آن 
تا 10 سال بعد از اجرای برجام است. یعنی 
بعد از گذشت 10 سال قطعنامه ۲۲۳1 
منقضی می شــود و دیگر برجامی وجود 
نخواهد داشــت؛ بنابراین آنچه مقامات 
آمریکایی مطرح می کنند شــاید تاثیر 
سیاسی داشته باشــد، اما اصلا وجاهت 

حقوقی ندارد.«
او تصریح کرد: »این مســئله درباره 
کشــور های اروپایی هم صدق می کند. 
یعنی حتی اگر بعضی از کشور های حاضر 
در برجام تصمیم بگیرنــد مانند ایالات 
متحده به تعهدات خود عمل نکنند، باز 
هم برجام به حیات خود ادامه خواهد داد. 
مگر اینکه کشور هایی مثل ایالات متحده 

یا انگلیس و فرانسه و آلمان به مکانیزمی 
که معروف به »مکانیزم ماشــه« اســت 
متوسل شوند و تحریم های سازمان ملل 
را برگردانند. بعد از این اتفاق اســت که 
می توان گفت »برجام از بین رفته یا مرده 
است«. اما اینکه کشور ها خارج می شوند، 
اما مکانیزم ماشــه را فعال نمی کنند، به 

معنی مرگ برجام نیست.«

آمریکایی ها به دنبال رسیدن
 به برجام دوم و  سوم  و...  هستند

این تحلیلگر مســائل بین الملل در 
پاسخ به این سوال که پس اهمیت و لزوم 
مذاکرات هسته ای با این کشور ها به ویژه 
ایالات متحده چیست، گفت: »به هرحال 
وظیفه اصلی دستگاه دیپلماسی هر کشور، 
مذاکرات و بهبود شرایط کشور ها در عرصه 
بین المللی است و معمولا این را از طریق 
مذاکره انجام می دهند. حالا ممکن است 
گاهی نتیجه در پی یک دوره کوتاه مذاکره 
حاصل شــود و گاهی هم بعد یک روند 
طولانی خواست و هدف مذاکره کنندگان 
حاصل می شود؛ بنابراین نمی توان انتظار 
داشت همیشــه نتیجه بعد از یک دوره 
مذاکره کوتاه به دست بیاید. اما برجام این 
است که به باور من آمریکایی ها از توافق 

سال ۲015 بیرون نیامدند که الان دوباره 
به آن برگردند. آن ها به دنبال رسیدن به 
برجام دوم و سوم و... هستند. برجامی که 
امتیازات بیشتری از ایران گرفته باشند.«

ابوالفتــح گفت: »برای رســیدن به 
این خواســته هم تفاوت هایــی میان 
جمهوری خواهــان و دموکرات ها وجود 
دارد. جمهوری خواهان مانند آنچه مایک 
پمپئو می گفت، به دنبال این هستند که 
ایران و آمریکا تمام مشکلات و اختلافات 
خود را روی میز بریزند و درباره همه مذاکره 
و توافق کنند و در نهایت ایران تبدیل به یک 
کشور جدید شود. اما دموکرات ها اینگونه 
به ماجرا نگاه نمی کنند و همه مســائل 
را دســته بندی کرده اند. بــه این معنی 
که معتقدند مهمترین مسئله، موضوع 
هسته ای ایران است. پس اول این را حل 
کنیم بعد به سراغ موضوعات و نقطه های 
اختلافات دیگر مثل مسائل موشکی و ... 
برویم. با همه این ها من معتقدم مادامی 
که مقامات آمریکایی باور داشته باشند که 
می توانند برجام دو را به دست بیاورند، به 

برجام ۲015 برنمی گردند.«
وی تاکید کرد: »اصلا به طور کلی هر 
کشــوری که وارد مذاکرات می  شود به 
دنبال کسب امتیازات بیشتر است. فرقی 
نمی کند که آمریکا و اروپا باشد یا جمهوری 
اسلامی. همه مذاکره می کنند تا بتوانند از 
طرف مقابل امتیازات بیشتری بگیرند. اما 
موضوع درباره برجام این که هر دو طرف 
واضح اعلام کرده اند که چه خواســته و 
امتیازاتی می خواهند، ولی انقدر فاصله 
میان آن ها زیاد است که من فکر نمی کنم 
بتوانند در نهایت به توافق برسند؛ بنابراین 
واضح است که امریکا به دنبال امتیازات 
بیشــتر اســت و این محدود به چند ماه 

اخیر نیست.«

واقعا معلوم نیست که آمریکایی ها 
چه ایده ای  در   سر   دارند

این کارشــناس مســائل امریکا در 
خصوص پلن بی که 
این روز ها مقامات 
آمریکایی بسیار به 
آن اشاره می کنند، 

عنوان کرد: 
»واقعــا 

معلوم 

نیســت که آمریکایی ها چه ایده ای در 
سر دارند. اما همین چندماه پیش رابرت 
مالی که به کنگره رفته بــود خطاب به 
منتقدان برجام و مذاکرات گفته بود که 
»اگر مخالف هستید پیشنهاد جایگزین 
خودتان را ارائه کنیــد«، اما آن ها جوابی 
نداشــتند. اما حالا وقتی صحبت از پلن 
بی می کنند بیشتر مسئله جنگ نظامی 
به ذهن خطور می کنــد. اما واقعیت این 
است که آمریکایی ها به وضوح می دانند و 
بار ها گفته اند که جنگ با ایران لزوما مانع 
از دستیابی به انرژی هسته ای نمی شود. 
شــاید تاخیر ایجاد کند، امــا در نهایت 
جمهوری اســلامی تاسیسات خود را به 
عمق زمین می برد و فعالیت خود را ادامه 

می دهد.«
وی افزود: »از طرف دیگر تغییر نظام 
سیاســی هم به معنی پایان تلاش ایران 
برای دستیابی به انرژی هسته ای نیست. 
همانطور که پیش از انقلاب سال 5۷ هم 
نظام حاکم به دنبال این انرژی بود و بعد 
از انقلاب هم ادامه پیدا کــرد. زیرا بنا بر 
گفته رئیس انرژی هسته ای نظام پهلوی، 
شاه هم بدش نمی آمد و کشور هسته ای 
شــود بار ها گفته بود چه ایرادی دارد که 
ما هم بمب هسته ای داشــته باشیم. در 
مجموع من باور دارم که اگر آمریکایی ها 
به قطع به این جمع بندی می رسیدند که با 
حمله نظامی یا تغییر نظام سیاسی حاکم 
می توانند تاسیسات و فعالیت هسته ای 
جمهوری اسلامی را از بین ببرند، تا امروز 

قطعا این کار را انجام داده بودند.«
ابوالفتح در پایان عنــوان کرد: »اما 
این احتمال وجود دارد که کشــور های 
غربی به سمت فعال کردن مکانیزم ماشه 
بروند. اما سوال مهم تر این است که چرا 
تا امروز چنین اقدامی انجــام نداده اند؟ 
زیرا مــا غنی ســازی را از ۳ درصد به ۶0 
درصد رساندیم و سانتریفیوژ های نسل 
جدید نصب کردیم و آبشــار های جدید 
را راه اندازی و بازرسی ها را محدود کردیم 
و... لذا دلیل لازم برای اینکه این کشور ها 
به سراغ مکانیزم ماشه بروند وجود دارد، 
اما این کار را نکردند. به نظر من دلیلش را 
می توان در اظهارات مقامات این کشور ها 
پیدا کرد. آن ها می گویند الان هم 
ایران امکان دســتیابی به سلاح 
هســته ای را دارد و اگر مکانیزم 
ماشه اجرا شــود، این احتمال 
وجود دارد که ایران از ان پی تی 
خارج شــود و به سمت ساخت 

بمب اتمی برود.«

پلن B بایدن در مواجهه با بن بست مذاکرات برجام چه خواهد بود؟

احتمال فعال شدن مکانیسم ماشه علیه ایران
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روی موج کوتاه

یکی از وکلای پرونده هواپیمای اوکراینی آخرین وضعیت 
رسیدگی به این پرونده را تشریح کرد و گفت: آخرین جلسه 
دادگاه هفته گذشته برگزار شد و جلســه بعدی ۲۴ دی ماه 
خواهد بود. خانواده هــا در دادگاه حضور داشــتند و به روند 

رسیدگی اعتراض دارند.

ســید محمود علیزاده طباطبایی درباره آخرین وضعیت 
پرونده »هواپیمای اوکراینی« به ایلنا گفــت: پس از این که 
حادثه اتفاق افتاد، در سازمان قضایی نیروهای مسلح پرونده ای 
تشکیل و از خانواده ها درخواست شد که شکایت خودشان را 
اعلام کنند. تعدادی از خانواده ها به من به وکالت دادند که اعلام 
شکایت کردیم. تعدادی از شاکیان مستقیماً نوشتند از چه کسی 
شکایت دارند اما به دلیل آن که دادگاه غیرعلنی برگزار می شود، 

من نمی توانم اسم کسانی که از آنها شکایت شده را بیاورم.
این وکیل دادگستری یادآور شد: سازمان قضایی نیروهای 
مسلح پرونده را به بازپرسی ارجاع داد و تقریباً یکسال پرونده 
در بازپرسی قرار داشت؛ متاسفانه بازپرس قرار عدم دسترسی 
داد که در نتیجه وکلا دسترسی به پرونده نداشتند. هر بار که 
مراجعه می کردیم، می گفتند پرونده دست کارشناسی است، 

ما به بازپرس گفتیم باید کارشناس مشخص باشد که چه کسی 
است و به ما هم اعلام کنید تا ایرادت مان را به کارشناس بگیریم 
که قبول نکردند و بعد از بیش از یکسال رسیدگی، پرونده به 

دادگاه ارسال شد.
وی ادامه داد: سال گذشــته هنگامی که پرونده در دادگاه 
مطرح شــد ما اعتراض کردیم و گفتیم که این پرونده مورد 
رسیدگی نیست چون گزارش های کارشناسی به ما ابلاغ نشده 
است. دادگاه بعد از ۲جلسه رسیدگی و بحث های زیاد، پرونده 
را برای تکمیل تحقیقات به دادسرا بازگرداند. پرونده مجدداً به 
دادسرا بازگشت تا دادسرا گزارش کارشناس را به ما ابلاغ کند. 
مجددا بازپرس گزارش را به ما ابلاغ نکرد و ما هم گزارشی ندیده 
بودیم که اعتراض کنیم. بازپرس پرونده را به هیئت کارشناسی 
فرستاد که آن هیئت را هم ما نمی دانیم چه کسانی هستند، 

همان طور که نمی دانیم کارشــناس کیست. یک سال روند 
رسیدگی به پرونده این گونه طول کشــید و اخیراً پرونده به 
دادگاه برگشته است و تاکنون ۳ جلسه داشتیم؛ تاریخ جلسه 

بعدی رسیدگی را هم ۲۴ دی اعلام کرده اند.
علیزاده طباطبایی خاطرنشــان کرد: 10 نفر در پرونده 
از کاربری که پشت موشک نشسته اســت تا فرماندهان رده 
بالاتر متهم هســتند، یک تا ۲ نفر متهم ردیف اول، متهم به 
قتل غیرعمد و لغو دستور هستند زیرا به آیین نامه ها و ضوابط 
دستوراتی که به آنها داده شده بود، عمل نکرده اند. پرونده در 

حال حاضر در دادگاه  در حال رسیدگی است. 
این وکیل دادگســتری خاطرنشــان کرد: من روز اول به 
بازپرسی گفتم، در اولین جلسه دادگاه هم که لایحه را ارائه کردم 
گفتم صالح ترین مرجع رسیدگی به این پرونده  که یک پرونده 
ملی و بین المللی است، دســتگاه قضایی ایران است. ولی اگر 
دستگاه قضایی بر اساس استانداردهای پذیرفته شده بین المللی 
رسیدگی نکند، ممکن است کشورهای دیگر خودشان پرونده 
را رسیدگی کنند یا به هیئت داوری دیوان بین المللی لاهه ببرند 

که متاسفانه توجه نکردند.

علیزاده طباطبایی در گفت وگو با ایلنا:

خانواده های بازماندگان هواپیمای اوکراینی به روند رسیدگی اعتراض دارند

گفت وگو

نماینده چابهار گفت: رویکــرد اخیر آقای محمدجواد 
لاریجانی درباره اتفاقات استان سیستان و بلوچستان، نشان 
از عمق ناآگاهی و بی درایتی او دارد و با توجه به ســوابق او و 
همچنین روابطش با سفارتخانه های خارجی، امیدوارم در 

دام استعمار پیر، کشور انگلیس نیافتد.
معین الدین ســعیدی در گفت وگو با رویداد ۲۴ افزود: 
اظهارات آقــای محمدجواد لاریجانــی تفرقه افکانه بود. 
تعابیری که در مورد استان سیستان و بلوچستان به کار برد، 
نشان از عمق ناآگاهی او دارد، آن هم در شرایطی که استان 
ما، شرایط التهاب آمیزی را تجربه کرده و تازه داریم به سمت 

فضای آرام بخشی می رویم. 
وی تصریح کرد: آقای لاریجانــی اگر بنا دارد بعد از یک 
مدتی بی خبری و ورشکستگی سیاسی، خود را مطرح کند، 
راهکار های بهتری وجود دارد و درست نبود که ایشان بیاید و 
تعابیری این چنینی را بیان کند. به هر حال اگر آقای لاریجانی 
نمی خواهد به آرامش فضای آن جا کمک کند، حداقل التهاب 

را بیشتر نکند. رهبری هم گفتند هرکسی بخواهد تفرقه بین 
اهل تسنن و تشیع ایجاد کند، نه سنی است، نه شیعه.

نماینده چابهار یادآور شد: آقای لاریجانی بر چه اساسی 
مسجد مکی که متعلق به مردم است و به هیچ فرد خاصی 
تعلق ندارد را به عنوان مسجد ضرار معرفی می کند و حرف از 
تخریب آن به میان می آورد؟ امیدوارم تعبیری که آقا دارند 
راجع به سنی آمریکایی و شیعه انگلیسی، شامل حال آقای 

لاریجانی نشود.

وزیر کشور گفت: طبیعتا ماموران اطلاعاتی در همه جا 
موظف هستند با لباس خاص خودشان باشند و اسمش 
لباس شخصی نیست؛ وظیفه شان این است. لذا ما چیزی به 
نام پدیده لباس شخصی نداریم و این بیشتر جوسازی است.

احمد وحیدی در گفت وگو با ایلنا، درباره این که پس از 
مطرح شدن بحث پلیس نماها گفته شد که وزارت کشور که 
نیروهای انتظامی زیر نظرش هستند باید یک ساماندهی 
در بخش ماموران انتظامی و افرادی که موســوم به لباس 
شخصی هستند داشته باشد تا به برخی شایعات در این 
زمینه دامن زده نشــود، گفت: بخش زیادی  از این ها اگر 
نگوییم همه اش، اکثریتش جوسازی است، نیروهای ما 
بسیار روشن با لباس رسمی در چهارراه ها و جاهای دیگر 

حضور داشتند. 
وزیر کشــور ادامه داد: چه عزیرانی که از فراجا بودند و 
چه عزیرانی که از سپاه و بسیج بودند، با لباس های شناخته 
شده حضور داشتند و چیزی به مفهوم لباس شخصی ما 

نداشتیم، این ها عزیزانی بودند که سر چهارراه ها مشخص 
بودند و اصولا نیازی نبود کسی لباس شخصی باشد. 

وحیدی خاطرنشان کرد: شما و همه عزیران خبرنگار 
بارها مشاهده کردید نیروهای انتظامی و نیروهای بسیجی 
با لباس سر چهارراه ها بودند و نیازی نبود با لباس شخصی 
باشند و با همان لباس هم به وظایف شان عمل کردند ما 
چیزی به اسم لباس شــخصی نداریم این بیشتر هیاهو 

تبلیغاتی و رسانه ای است.

نماینده چابهار:

اظهارات جواد لاریجانی نشان از عمق ناآگاهی او دارد
وزیر کشور در گفت وگو با ایلنا:

پدیده ای به نام »لباس شخصی« نداریم


